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Abstract (en)
The combustion process is for melting glass. Feeding of a fuel is assured by a burner equipped with at least one injector (1). Each injector is made
up of a first conduit (2) fed with liquid fuel presenting at least one internal wall (25) and a second conduit (3) fed with an atomized fluid arranged
concentrically with respect to the conduit fed with liquid fuel. Immediately before the injection of the liquid fuel into its feed conduit it is put into
the form of a hollow jet essentially adopted to that of the internal wall. The burner used in this combustion process and its use for reducing NOx
emissions are also claimed.

Abstract (fr)
L'invention est relative a un procédé de combustion, notamment utilisé pour la fusion du verre, dans lequel I'alimentation en combustible est assurée
par au moins un brdleur (5) équipé d'au moins un injecteur (1) comportant un conduit d'amenée (2) de combustible liquide, de type fioul, présentant
au moins une paroi interne (25) et un conduit (3) d'amenée de fluide de pulvérisation disposé concentriquement par rapport audit conduit d'amenée
de combustible liquide. Selon l'invention, immédiatement avant d'éjecter le combustible liquide de son conduit d'amenée, on le met sous la forme
d'un jet creux épousant substantiellement la paroi interne. L'invention concerne également un brlleur mettant en oeuvre un tel procédé. Application
a la réduction des NOX, plus particulierement dans un four de verrerie. <IMAGE>
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